
 

 

Vigerslevvej 141 
2500 Valby 

harrestrup_aa_skole@kk.dk 
+45 36 13 00 20 

Skolebestyrelsesmøde 

Der indkaldes til 4. ordinære møde i skoleåret 23/24 
 
Afbud: Rikke R, rep fra KKFO Grøn, Anel Grøn,  
Deltagere eksterne: Kate Obeid, Gunilla og Rasmus HR København 
Onsdag 29. november 2023 17.15 – 20.00 
Sted: Personalerummet på Afd. Grøn.  
 

1.  B Godkendelse af referat 
Intet at bemærke 

Forperson 2 

2.  B Godkendelse af dagsorden 
Intet at bemærke 

Forperson 2 

3.  O+D+B Forslag om endagstur 9. årg. 
Eleverne efterspørger ture på årgangen. 
Det bedste ville være en lejrskole, men 
det forstår vi ikke kan lade sig gøre. 
Derfor har vi lavet dette forslag. En god 
chance for at få venskaber, større 
chancer for at vælge 
ungdomsuddannelse hvor man kan 
være tryg ved at kende nogle. 
Vi oplever turen kan give læring om 
økonomi, arkitektur, og hører om andre 
landes indkøbscentre.  
Gode ideer til eleverne om at booke en 
rundvisning i centret. 
Overbygningslærerne vil gerne bakke op 
om forslaget.  
Ledelsen ønsker at elever er en stor del 
af planlægningen. 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

Elevråd 10 

4.   Meddelelser fra eleverne. 
Tilbagemelding om mobilpolitikken. 
Kommer der et overbygningsfest – ja 
svarer ledelsen. 

Elever 6 

5.  O+D+B Ferieplan til kommende skoleår. 
Den er godkendt, Skolens MED-udvalg 
skal orienteres, herefter indsendes den 
til forvaltningen og uploades til 
hjemmesiden 

Søren 5 

6.  O+D+B oplæg/forslag til 
kommunikationsrækkefølge. 
Kathryn har lavet et forslag til i hvilken 
rækkefølge forældre skal henvende sig, 
og om hvilke emner man henvender sig 
til hvem med. 
Kathryn udsender til alle hendes forslag. 
Punkt på igen næste gang. 

Kathryn 15 

7.   FSB dialogmøde med politikerne d.16. 
nov : Info/budskabet fra mødet.  

Houda 10 

29. november 2023 
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Præsentation af budget 2024 og hvad et 
indeholdt. Herunder blandt andet dialog 
om stigende udgifter til 
Specialundervisning. Der skal etableres 
kompetencecenter til højtbegavede 
elever.Dialog om mobilpolitik på skoler i 
KBH og om digital dannelse og tiltag i 
den forbindelse. 

8.  D+B Viderearbejde med nyt forslag til 
mobilpolitik. Tilbagemelding fra elevråd 
er at de godt kan acceptere den 
foreslåede løsning, hvis det er ønsket. 
Lærerne skal sørge for, at de opbevares 
forsvarligt og udleveres forsvarligt. 
Forslaget er vedtaget. Det bliver 
implementeret så hurtigt som muligt. 

Søren 10 

9.  O+D Ønsker til budget 2024 
Lejrskole opleves som noget der skal 
prioriteres som årgangstur. 
SF fortæller vi må kikke på elevtal og evt 
sammenlægninger på årgange. 
Der anvendes ærgerlige penge på 
manglende bogaflevering på bib på afd. 
blå pt 130.000,00 kr 
SF laver en oversigt over elevtal på de 
respektive årgange. 

Søren 10 

10.   Meddelelser fra med.arb.rep 
Meget positive tilbagemeldinger på 
juleklip, stor forældredeltagelse. 
Juleteater var en god oplevelse. 

Medarb 2 

11.   PAUSE - spisning   

12.  O+D+B Lukket punkt - tavshedspligt. 
 

Deltagelse fra af 
Forvaltningschef, HR 
København. 

18.45 

 
 
O: Orientering 

D: Debat 

B: Beslutning 
 
Med venlig hilsen. 
Søren Friis 
Skoleleder 
 


